

108-2 學期 Free Talk 替代方案

老師姓名	Free Talk 替代方案	題目
藍月素	錄音(10 分鐘)	與老師討論
董大暉	錄影片(10 分鐘)	What kind of measurements have you implemented to avoid catching COVID-19?
蔡瑜潔	line 視訊	My future plans
熊彬彬	錄音(10 分鐘)	Please introduce three kinds of your hometown local souvenir or local scenery
李盈瑩	觀看 TED 影片，然後用手機錄製約 10 分鐘短片，用英文說出從 TED 影片中學習到哪些單字或特殊用法，其中心主旨為何，以及觀看後的心得。 錄完後，上傳至老師的雲端硬碟(請同學聯絡老師取得雲端連結)。	建議的 TED 影片如下(自行選擇其中一支)： 1.TED 中英雙語字幕：成為領袖的關鍵； 2.TEDTalks 》 Patricia Ryan：別堅持說英語！( 中英字幕 ) ； 3.TED 中英雙語字幕：為什麼認為自己醜對你是不好的； 4.TEDTalk 》 Adora Svitak：大人能向小孩學到什麼？( 中英字幕 ) ； 5.TED 中英雙語字幕：優質工作的快樂秘訣。
陳孟琳	錄音(10 分鐘)	Due to the impact of the epidemic, large-scale events are cancelled. How should the exhibition industry respond?
劉康怡	錄影片(10 分鐘)	用手機拍一段影片，介紹"在長榮大學防疫的一天生活"。同學必須入鏡，做說明。
吳宜錚	約時間用 line 談	與老師討論
陳慧雯	錄音(10 分鐘)	三年後的我
高煥麗	錄音(10 分鐘)	請以英文說明最近發生的國際時事，並錄音十分鐘。( 內容可以包括各種不同的國際新聞 )
陳亮秀	錄音(10 分鐘)	國內新聞時事
陳采體	錄影片(10 分鐘)	與老師討論
邱東龍	分 3 次錄製影片共 10 分鐘，題目另與同學討論	與老師討論

## 108-2 演講影片

演講題目	連結	回饋單問題
「翻譯考試與口譯實務」講座—專題演講： 「口譯這條路：從生手到專家」(范家銘教授)	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=NBiKl6eHdDM">https://www.youtube.com/watch?v=NBiKl6eHdDM</a>	請寫出演講中提到的提升雙語(中文和英文)能力的方法
How to gain control of your free time	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=n3kNlFMXslo">https://www.youtube.com/watch?v=n3kNlFMXslo</a>	1. When does the speaker suggest that we write our family holiday letter? Why? 2. Why should we treat our first priorities as equivalent of "that broken water heater"?
電影 Miss Potter	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=Ys9ozc-H2GQ">https://www.youtube.com/watch?v=Ys9ozc-H2GQ</a>	1. What is the title of the song played by Miss Potter's music box? 2. Please write down the words of the song? 3. Who did Miss Potter get married to?
1. SMTV 直播電視，請看當天新聞 Noteworthy News ( 10 分) 2. 當天其它任一個節目( 10~20 分)	<a href="https://suprememasterty.com/ch1/">https://suprememasterty.com/ch1/</a>	需註明日期:新聞與節目內容看後心得
Nick Vujicic 力克·胡哲：我和世界不一樣	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=_leyYopIzE4">https://www.youtube.com/watch?v=_leyYopIzE4</a>	觀看心得
English Vinglish	<a href="https://youtu.be/PyG2jtA_rd8">https://youtu.be/PyG2jtA_rd8</a>	What's your opinion about this scene?
The Weirdest Thing I Learned This Week (2019-10-16). Death by Rainbow, Face Blindness, Watermelon Snow	<a href="https://reurl.cc/V6XlxZ">https://reurl.cc/V6XlxZ</a>	How did Rachel Feltman realize that she has face blindness?
MICE Forum: Evolution of Business Travel and Incentives Market	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=cTFFG6IASys">https://www.youtube.com/watch?v=cTFFG6IASys</a>	How can the GCC (The Gulf Cooperation Council) region position itself to maximize future visitors and compete with other leading destinations?
Identifying Yourself Through Language	<a href="https://www.youtube.com/watch?v=mr68goQ1d0s">https://www.youtube.com/watch?v=mr68goQ1d0s</a>	1 : How are language and culture connected? 2 : How are language and identity connected?
Everyday Leadership	<a href="https://reurl.cc/kd0gAL">https://reurl.cc/kd0gAL</a>	1. What makes a great leader? 2. What inspires you from that speech? 3. Can you share a leadership story of yourself?